
  
Sretan vam dan grada Poreča i 77. rođendan u slobodi. 
Slobodi nastaloj od malega čovika, velike hrabrosti i antifašističkog duha, koji je 
naša glavna odrednica bio, i dan danas ostao. Kada se prisjećamo tega čovika, i 
svih boraca za slobodu, boraca narodnooslobodilačkog i domovinskog rata, 
kada obilazimo memorijale i spomenike herojstva, ne odajemo počast 
vrijednostima koje se vežu uz rat, već uz vrijednosti koje se vežu za ljudskost, 
žrtvu, herojstvo, predanost – za službu miru. Ponajviše da svojim ponašanjem 
štitimo vrijednosti koje smo naslijedili. To je najbolji način da odamo počast 
borcima za slobodu i mir. Zato smo danas ovdje kako bismo proslavili Dan 
oslobođenja. 
 
Dan grada i Dan oslobođenja dobra su prilika da se osvrnemo i na godinu za 
nama, ali ponajviše da odamo priznanje ovim ljudima koje nagrađujemo, kojima 
se zahvaljujemo i čije djelo naš grad čini još boljim mjestom za život. Danas 
slavimo ono najbolje od našega grada. 
A Poreč je upravo takav grad – u hrvatskim prilikama, svjetionik za mnoge. 
Znam da sam izrazito subjektivan kad to govorim, ali Poreč je poseban grad, 
grad koji beskompromisno korača naprijed, koji se razvija, koji privlači. Želim da 
ovo bude i ostane grad jednakih prilika za sve, jer to je naša posebnost.  
 
U fokusu našeg sustavnog i planskog rada su Porečanke i Porečani. Visoki 
komunalni i gospodarski standard te ponajviše visoka socijalna osjetljivost, 
potpore kroz sve faze života i briga o najmlađima, a jednako tako i o 
najstarijima, onima koji su nam u nasljeđe ostavili grad koji volimo, nešto je po 
čemu želimo da Poreč bude cijenjen i poznat. 
 
 
 
Iako se i dalje nalazimo u financijski izazovnom razdoblju, u zadnjih godinu dana 
u Poreču su se izvodili radovi u vrijednosti od pola milijarde kuna i to u svim 
sferama – javne i privatne investicije, investicije u turizam i infrastrukturu. 
Teško je na jednom mjestu nabrojati sve učinjeno u godini za nama, ali ću 
izdvojiti najvažnije. Nastavili smo s izgradnjom međuzaobilaznice, koja će 
dugoročno gledano postati izuzetno važna prometnica jer će stanovnicima 
sjevernog dijela grada omogućiti puno lakši dolazak do Facinke i zaobilaznice, a 
paralelno će se smanjiti opterećenje zaobilaznice i ulice Mate Vlašića. 
Nastavljamo širiti mrežu odvodnje do 100% pokrivenosti, nakon što smo prvi u 
Hrvatskoj otvorili postrojenja koja štite okoliš, pročišćavaju otpadne vode i 
stvaraju nove resurse. Izgradili smo treći vrtić u tri godine – i to za 70ak djece u 



Žbandaju, a već sada planiramo izgradnju dva nova. U proteklih nekoliko 
mjeseci povukli smo blizu deset milijuna kuna iz EU fondova za nekoliko važnih 
projekata poput nabavke električnog autobusa za pilot projekt javnog prijevoza, 
nabavu bibliobusa za naše mjesne odbore, obnovu zaštićenog kulturnog dobra - 
zgrade Gornjeg vrtića. 
 
 
Grad sufinancira kupovinu prvog stana za porečke obitelji (ukupno potpisalo 27 
obitelji), dodjeljuje najveće stipendije u zemlji za učenike i studente, svim 
umirovljenicima sufinancira dopunsko zdravstveno osiguranje i osigurava ostale 
pogodnosti poput sufinanciranog smještaja u gradski Dom za starije i 
poludnevni boravak, osigurava nadstandarde u hitnoj medicinskoj pomoći, 
financira smještaj deficitarnih kadrova poput liječnika, dok je socijalni program 
jedan od najkvalitetnijih u zemlji. Prioritet je briga o svim generacijama - od 
rođenja do treće dobi. Sve je to samo mali dio mjera koje život u Poreču čine 
kvalitetnijim, a demografsku sliku pozitivnom. 
Ipak, kvalitetan život u gradu koji je i dvije godine zaredom proglašavan gradom 
s najboljom kvalitetom života u Hrvatskoj ne može biti rezultat samo 
jednokratnih mjera. Pozitivna kretanja rezultat su, prije svega, stabilne 
gospodarske situacije. Poreč, osim što je najrazvijeniji grad u Istri, ujedno je i 
među najrazvijenijima u Hrvatskoj. 
 
Zato hvala svim poduzetnicima i obrtnicima koji čuvaju radna mjesta i otvaraju 
nova jer oni su jedan od glavnih kotačića razvoja našega grada. Hvala im za sve 
nove investicije kojih je u posljednje vrijeme bilo zaista mnogo. Zahvaljujem i 
svima koji su prepoznali naše projekte i podržali ih sufinanciranjem, od 
županijske do državne i europske razine. 
 Zahvaljujem se svim našim ustanovama, klubovima i društvima koje kvalitetom 
svog rada i programima prelaze granice našega grada. 
Ali, sami si stalno podižemo ljestvicu i standarde, i tim putem ćemo i nastaviti 
jer želimo i dalje biti pozitivan primjer drugima. 
Zato mi dopustite, da umjesto mojih riječi, pokažemo što smo protekle godine 
radili. Mojem timu i meni vaši komentari i kritike predstavljaju izraz težnje za 
uvijek jačim i boljim. To samo pokazuje da nam je stalo. I neka je tako, jer To je 
naša misija, to je naša strast, to je naš Poreč. 
Hvala vam. 
  
 


